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Geachte heren Gorren en Martin, 

 

Op vrijdag 21 mei 2021 heeft u verwijzend naar artikel 47 van het Reglement van Orde, het College 

van Burgemeester en wethouders raadsvragen gesteld over de sloop van huizen en flats aan de 

Widelanken en de nog aanwezige (groene) gft/e-containers aldaar. Wij geven u graag antwoord op 

uw vragen. 

 

Inleiding 

Allereerst dank voor het stellen van uw raadsvragen. Daarmee hebben we gerichte actie kunnen 

ondernemen. Na ontvangst van uw raadsvragen is Stadsbeheer Maastricht (later: SBM) op zaterdag 

22 mei 2021 polshoogte gaan nemen op en nabij de slooplocatie. Net als u troffen wij aldaar diverse 

(groene) gft/e-containers op het sloopterrein aan. Door de aanwezigheid van (gesloten) bouwhekken 

en de afwezigheid van een uitvoerder hebben wij die dag wél 7 groene gft/e-containers kunnen 

inventariseren maar niet kunnen innemen. Er lagen 4 gft/e-containers tussen het sloopafval en er 

stonden 3 gft/e-containers nog naast de betreffende woning opgesteld. Dinsdag 25 mei 2021 zijn de 

7 gft/e-containers door SBM opgehaald. Van de 7 stuks gft/e-containers zijn 3 stuks van dermate 

slechte kwaliteit dat deze niet meer opnieuw uitgezet kunnen worden.  

 

 

Beantwoording van de vragen 

 

1. Waarom liggen deze GFT+E-containers tussen het sloopafval? 

Dat was voor ons ook een onaangename en onwenselijke situatie. Het is namelijk zo dat alvorens 

sloopwerkzaamheden aanvangen, de betreffende uitvoerder contact met SBM dient op te nemen om 

de afvalcontainers (in bruikleen uitgegeven) op te laten halen. In dit geval is dat helaas niet gebeurd.  
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2. Is er niet over nagedacht om deze GFT+E-containers in te zamelen voordat de sloop 

startte?   

Primair ligt de verantwoordelijkheid bij de betreffende uitvoerder om SBM in te lichten dat de groene 

gft/e-containers kunnen worden ingenomen alvorens de definitieve sloop c.q. renovatie aanvangt. De 

uitvoerder heeft helaas geen bericht aan SBM doen uitgaan.  

 

3. Waren deze GFT+E containers afgeschreven? 

De afschrijvingstermijn van onze (groene) gft/e containers bedraagt 10 jaar. De aanwezige 7 groene 

gft/e-containers hadden een gemiddelde leeftijd van 5 jaar. Daarmee waren de containers nog niet 

helemaal afgeschreven. 

 

4. Hadden deze GFT+E containers niet gereinigd kunnen worden zodat deze weer 

geschikt zijn voor hergebruik? 

Ja. In zijn algemeenheid worden nog (prima) functionerende (groen) gft/e-containers na reiniging 

opnieuw gebruikt.  

 

5. Moeten deze GFT+E containers worden beschouwd als ‘verloren gegaan’? Zo ja, wat 

is dan de totale schadepost voor de gemeente Maastricht? 

De aanschafwaarde van één nieuwe (140 liter) gft/e-container bedraagt plusminus € 20,-. Door 

afschrijvingsjaren (zie antwoord 3) bedraagt de dagwaarde € 70,- (€ 10,- per gft/e-container). Omdat 

3 gft/e-containers als ‘verloren’ kunnen worden beschouwd is de totale schadepost voor de 

gemeente Maastricht € 30,-. 

 

6. Deze containers zijn gechipt. Ligt er nu gevoelige informatie op straat van de mensen 

die er gewoond hebben? 

Nee. De chips staan geregistreerd op huisadres en kunnen alleen met een speciale scanner worden 

uitgelezen. Tijdens het ledigen wordt dan data door onze apparatuur op onze vrachtwagen 

uitgelezen en via software geregistreerd in een beveiligde omgeving. Daar kan een buitenstaander 

niets mee omdat de data (adres en lediging) ook nog versleuteld wordt. Er vindt geen registratie 

plaats van de namen (van mensen) die op het adres hebben gewoond.  

 

7. In eerder vragen van SAB, najaar 2019, hebben wij vragen gesteld m.b.t. de privacy 

i.v.m. het uitlezen van de chip in de GFT+E-containers. Worden de gegevens nu wel of 

niet gebruikt? Wij hebben daar nog geen specifiek antwoord op gekregen. 

Nee. De chips worden nog niet uitgelezen. Op termijn wensen wij dat binnen de regels van de AVG 

wel te gaan doen. 

 

  



 

 
PAGINA 

3 van 3 
 
 
 
 
 

DATUM 

15 juni 2021 

Wij gaan er vanuit uw vragen hiermee afdoende te hebben beantwoord. 

 

 

Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
  
 
John Aarts 
Wethouder Financiën, Vastgoed, Stadsbeheer en Hospitality, 


